



هيئة أبوظبي للإسكان
ABU DHABI HOUSING AUTHORITY

ADHA Organization wide Information Security Policy (Overarching)

ADHA Information Security Objectives

1. Establishing, implementing, maintaining, and continually improving Information Security within ADHA in-line with the relevant Standards and regulations
2. Ensuring the confidentiality, integrity, and availability of information assets owned and managed by ADHA.
3. Proactively manage the information security related risks related to the entity.
4. Providing adequate budget and resources to implement Information Security, including developing internal competencies and capabilities in Information Security function.
5. Complying with applicable laws and regulations of UAE and international standards.
6. Ensure Third Party / contracted suppliers are in adherence with information security policies and ADHA information security Program.
7. Establishing objectives and key performance indicators for effectively governing and monitoring Information Security within ADHA.
8. Engage ADHA employees in Information Security training and awareness to promote a security culture.
9. Protection of personally identifiable information (PII) and avoiding any privacy breach.

سياسة أمن المعلومات الشاملة على مستوى المؤسسة

أهداف أمن المعلومات لهيئة أبوظبي للإسكان

1. وضع وتنفيذ والعمل المستمر على تحسين معايير أمن المعلومات وفقاً لمعايير حكومة أبوظبي لأمن المعلومات.
2. ضمان السرية والنزاهة وتوفر أصول المعلومات التي تملكها وتديرها هيئة أبوظبي للإسكان.
3. تطبيق وإدارة ضوابط مناسبة للتحكم الفعال في إدارة المخاطر.
4. توفير الموارد الكافية لتنفيذ استراتيجية أبوظبي لتقنية المعلومات، بما في ذلك تطوير الكفاءات والقدرات الداخلية في إدارة أمن المعلومات.
5. الامتثال لقوانين ولوائح إمارة أبوظبي ودولة الإمارات العربية المتحدة ذات العلاقة.
6. التأكد من التزام الموردين المتعاقدين مع الهيئة بسياسات أمن المعلومات وبرنامج الهيئة لأمن المعلومات.
7. وضع أهداف ومؤشرات أداء رئيسية لعملية حوكمة فعالة لبرنامج أمن المعلومات والعمل على متابعتها ورصد أدائها بشكل مستمر.
8. إشراك موظفي هيئة أبوظبي للإسكان في التدريب لأمن المعلومات والتوعية لتعزيز ثقافة أمن المعلومات.
9. حماية البيانات الشخصية والتأكد من منع أي اختراقات للخصوصية.